
Red Acqui
Brachetto d'Acqui DOCG Dolce
布拉凯多甜红起泡酒

Tosti

Category: Sparkling Sweet Red Wine
Place of origin: Piedmont
Grape variety: 100% Brachetto
Alcohol: 5,5% vol
Aging: 6 years 
Serving: 6-8°C
Tasting notes: Ruby red with garnet-ret reflections. Intensely 
aromatic at the nose. The strong rose scent and the fruity notes 
make the wine fresh and intriguing. Sweet, fragrant and well 
balanced taste. The aftertaste boosts the rose notes typical of 
Brachetto grapes.
Pairing: Fruits, desserts, cakes, ice-cream, cookies and 
chocolate.
Particularities: Rich in history and tradition, it is a fine red 
sparkling wine for connoisseurs. Tosti wines express class and 
elegance not only by the wine themselves but also by their bottle: 
the only one with the belly button, nothing more than an homage 
to women's body, the ultimate symbol of elegance.   

类型: 甜红起泡葡萄酒
产地: 皮埃蒙特
葡萄种类: 100%布拉凯多
酒精度: 5,5% vol
时效: 6年
建议饮用温度: 6-8°C
品酒辞: 红宝石色，搭配石榴红。强烈的芳香。强烈的 玫瑰香味
和果香，使葡萄酒清新迷人。甜，香，平衡的味 道。回味有玫瑰
的味道，典型的布拉凯多葡萄酒。
搭配推荐: 这款酒完美搭配水果, 冰淇淋，甜食, 干糕点和巧克力。
特殊性: 有丰富的历史和传统，这是一件为品尝家的红色起泡葡萄
酒。托斯蒂酒庄秉承了优秀的文化和传统遗产，不仅葡萄酒同时
葡萄酒瓶都体现了其级别和优雅：仅有的肚挤眼形状，酒瓶的形
状和流线类似女人的身体，是优雅的象征。


